
YAM, bestyrelsesmøde 30.05.23, klokken 2000. Teamsmøde. 

 

Til stede: Astrid, Sasia, Line, Lærke, Mette SM, Jonas, Mette H (fra kl. 2020) 

Afbud: Marie 

 

1. Referent: Jonas 

 

> 2. Godkendelse af sidste referat 

Enstemmigt godkendt😊 

 

> 3. Nyt fra observatørposter 

Marie: intet nyt at berette. Jonas (AM-PRO): let utilfredshed med at der i ministerens nye 

arbejdsmiljøplaner omrokeres penge fra AMFF til NFA. Det skaber en frygt for at 

forskningen centraliseres. Astrid (DASAM): uddannelseslæge.dk (den nye logbog) fungerer 

ikke perfekt endnu, men der arbejdes på det. Og i øvrigt samme nyt som nævnt under AM-

PRO.  

 

> 4. Temadag 

Ikke de store ønsker til temaer… Det er vigtigt med inddragelse, aktivering, 

sidemandsdiskussioner, gruppesnak, opgaver osv.  

 

Emner: Måske bevægeapparatsfokus? Måske AES/Erhvervssygdomsudvalg-fokus? – hvilke 

parter er der, hvordan foregår beslutninger? Evt. med øvelse, hvor vi deles ud i grupper som 

et fungerende erhvervssygdomsudvalg😊 Mette SM sender en føler ud til Sorosh. 

Sasia+Mette H spørger/skriver mail til Johan Hviid Andersen om han kunne være 

interesseret i at deltage.  

 

Lokation: der diskuteres diverse, men beslutning afventer vi med. 

 

Dato: i november engang, endelig dato fastsættes senere. 

  

> 5. Middag for bestyrelsen 

Bestyrelsen vil gerne mødes fysisk. Sted og dato må Doodles, Mette H manifesterer en 

sådan. 

 

> 6. Opfølgning - uddannelse 

Intet at følge op på for nuværende. 

 

> 7. Eventuelt 

Næste møde bliver 4. juli klokken 2000, over teams. 


